Statement taken in the City Detective Bureau, City

Hall, Camden, New Jersey, on September 6, 1949, hpeginning

st 10:55 o'clock A. M., in the presence of Prosecutor Cohen,

Captain Carroll, City Detective Benjamin Simon and Sergeant

EarlWright.

iniiy

HOWARD BARTON UNRUH, examined

BY THE PROSECUTOR:

Q

&

]

o=

What 18 your name ?
“Boward Barton Unruh.

Where do you live, Howard ?

" 3202 River Avenue.

Camden, New Jersgey ?

Yeg, 2ir.

How old are you, Howard ?

28 years.

Are you married 7

Single.

Who do you live with at home ?
I live with my mother.

What is her name ?,

Mrs. Frieda E. Unruh.

Do you live there with your father ?
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No.
Is your father living ?

Yes,

Is he s=eparated from your mother ?
Yea,

is he divorced from your mother ¢
No.

Just separated ?

Yes.

Do you have any other brothers or sisters ?
Just one brother.

What is his name ?

James F., Unruh.

Doesg he live at home with you ?
HNo. He liveg in Haddon Heights.
i3 he married ?

He is married.

Now, Howard, at the present time you are under arrest,

charged with the killing and murder of seme 8 or § people.

You are now in the Destective Bureau of Camden City, Camden

City Hall. My name 1s Mitchell H. Cohen, Prosecutor of
Camden County. This is Capkain Carroll, of the Camden
City Detective Bureau. This is Detective Benjamin Simon,

of the Camden City Detective Bureau, and this gentleman is

pSY
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Sergeant Wright, of the Camden City Police Department,

and the man taking your statement is William B. Macdonald,
the Official Ceourit Stenographer of Camden Gounty.
to ask you some guestions about how ‘these people met tﬁeir
deaths but before doing so I want to warn you that whatever
you gay 1n response to any questions must be of your own
free and voluntary will, that is, 1t must be a voluntary -
statement made by you, with full knowledge that whatever
you say to me may end will be used agsinst you in céurt,
Now, under those circumstances, are you willing to tell nme,
if vou know, what you did and what happéned that brought
about the deaths of these people ? Are you 7

A T deserve everything I get, so I will tell you everys
thing I did and tell you the truth.

Q Vou are perfectly willing to tell me all you know

"and what vou did that resulted in the deaths of these

people ?

A Yes.

Q Howard, do you work 7?7

A Wot at the present.

Q When was the last time that you were working ?

A The last time I was doing anything was going to schooll.
Q What school were you attending ?

A Attending Temple University Schocl of Fharmacy.

T want

=
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Q How long ago waes that ?

A T started the school in September 1948 ..

Q Did you go to public school ?

A 'Ves; sir

Q Where 7

A I went to & number of grammar schools before I went

+to Woodrow Wilson Senior High School.

‘Q Did you graduate from Woodrow Wilson Senior High
School ?

A Yes,

Q then, do you recall ?

A Janvary 1939.

Q And from there where did you go ?

A Went from there, I went to work for Kurt H. Volk.
Q What kind of work were you doing for Volk ¢

A

There T was messenger and worked around the shop,
distributing type and so forth.
Q Where is Mr. Volk's business ?

A He ig no longer in buginess. He was bought out

by the Armstrong Gompany, iocated ab %5 North 10th Street,

Philadelphia.
Q What kind of business 1s that ?
A Typography, printing and advertising.

Q How long ¢id you work there ?
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A Possibly 2 years..

Q And did you go to school &t any time after you
graduated from Woodrow Wilson Senior High School 7

A Yes.,

Q What school did you go to ?

A Went to Brown Prepsratory Schocl,

Q How long did you go there ?

A Went there 2 terms.

Q  When was that ?

A That was i think from September 1947 and the last
term was supposed to be in June 1948,

Q So from the time you graduated from Woodrow Wilson
Senior High School in 19%9 until 1947 you did not go o
any school at all ?

A No.

o What were you doing all that time ?
A Holding down various jobs and in the service.
Q When did you go into the service ?

A October 1942,

4D

Q When were you discharged ?
A Novembsr 1945,

§  Did you have sny difficulty at all in the service ?

And were you honorably discharged from the service 7
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None at all.

Were you overseas ?

Yeg, sir.

What branch of the service were you in ?

Armored Tield Artillery.

vou remained in that branch of service from the Time

of yvour induction until the time of your discharge ?

A

The first year was spent in the same outfit but then

they converted.

Q

How long d4id you stay in this country after you were

firat inducted 7

A

FProm November - from October 1942 until around Cctober

1944 T was in this country.

=D X D =R

&2

)

Where did you first go overseas ?

When I flrst landed ov something ?

Yes.

The first landing was at Naples, Italy.

How long did you stay at Naples, Italy ?

Just a short time, waiting orders.

What countries were you in overseas ?

Italy, France, Germany, Augtria and Belgium.
Were you in any battles ?

¥es.

Were you wounded 7
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A

Q

No.

Did you receive any medical treaitment at all while

vou were in the gervice, other than the usual colds ?

A

9

No.

Were you in any way afflicted either bhefore going

into the service or coming oubt of the gervice ?

o3

I

A2

Nothing serious.
Just the ordinary illnesses ?

Yes.

Now, you say when you came out of the service in 1945

vou went to work 7

A

Q
A
Q

A

= o

= O

O

Yés.

For whom did you work %

Acorn Company .
Where 1a that located ?

1141 South Broead.

Philadelphia ?

Philadelphia.

What kind of work wsre you doing for the Acorn Company
Job press printing.

Is the Acorn Company a printing establlshment ?
Yes,

How long did you work thers ?

Approximately 7 months or so.

€3
J¢
E
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Q

Hew much were you earning a wsek 7

When I, léft I was making $26 & wsek,

When you .lef't there for whom did you work ?
I believe it was Budd Manufacturing Company.
In Pniladelphis 7

Yas,

What kind of work were you doing for the.Budd

Manufacturing Company ?

A

Worked in the metal stamping processes, stamping out
{iome B 2 ()

metal parts for the Tords.

Q

How much were vou earning ?
Approximately $52 a week.

How long did vou work for the Budd Company ?

Short of a year.

When vou left there were you employed by somsone

I don't believe g0,

How long-were vou out of employment ?
Approximately a ye&f or 0.

And then did wyou procesd to go to school again ?
Yes.

And 1s that when vou entercd Brown Prep ?

Yasg,

Do you recall when that was ?

Around September of 1947,

glae?
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And you attended Brown Prep for how long 7
Approximately for 2 terms. T .didn't complete the
Lerm.

What course were you taking in Brown Prep ?

Callege preparatory.

Preparatory to what ?

For entrancs into the School of Pharmacy, Templs

Universgity.

QD

1948

L

Did you ever enber the Tempis School of Pharmacy ?

When ?
September 1948,

How long did you go to Temple University ?

2 or 3 months.

1)

That would be about the beginning of this year, 19499
The latter part of last year.
The latter part of 1048 ?

Yes.

What have you been doing since the'latter-part of
up until the present time ?

Just unemployed.

You were not working at all ?

No.

Who was supporting you ?
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uesg my mother, I wag receiving money from

gelling things and my mother provided food and shelter.

Q What were you selling 7

A The large sets of electric trains.

s} Whefe did you get these trains from ?

A I had 3 or 4 sets. The first set was a Christmas

present, when I wag a kid, and the other 3 sets I bought

later on.

Al In other words, they were your own sets that you were

geliing ?

A Yes.

Q And you were not selling anything for any manufacturer

Y

or store or anything like that ?

A No.

) When you attended Brown Prep and Temple Universitg,

i)

did you attend Those schools under the GI Bill of Righta ?

A Yes.

) Tn other words, the government wes paying for your
tuitién ?

A Yes.

Q And you were also gebbing an allowance for susténance ?
A Yes,.

Q How much was the government giving you ?

A first it was 60 and later on 75. -
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A

In addition to paying your school expenses ?

fes.

Howard, what did vou do last night, that is, Monday,
ember 5, 1949 ¢

Monday night I went to the movier in Philadelphia.
What movie did you go to ?

Femlly Theater.

On Market Street, Philadelphis ?

Yes.

What picture did you see ?

T cannot recall the titls, sir.

bo you recall the names of any of the actors that
in it ?

Yes, Barbara Stanwick.

Barbars Stanwick ?

Yes.

Do you know who else was in the picture ?

¥o, I cannob recall.

What time 4id wyou come out of the movies ?
About 20 after 2.
In the morniag ?

Yes.
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Q What time did you go into the movies 7 Do you
recall what time you went into the movies, Howard ?

If you ceme oub around 2, I guess the shoy must have lasted

2 hours.

A I saw & couple. I was in there for a couple of
shows .

A] Vou saw the same show over agaln ?

A Yes.

Q Do you recall what time you went into The movies ?
A Somewhere around 7:30 or =o.

Q Did you pave dinner at home ?

Yes,

A
Q And right after dinner, is that when you went over to

Philadelphia ?

A Yes.

Q And to the best of your recollection you went to the

<

Family Movie at 7:50 or so 7

A Yes.

Q And stayed there untll about 2 o'clock in the mornings
A 2:20.

al Where did you go when you came out of the movies 7

A Camden. Came homs.

Q Did you get undressed and go to bed ?

A Yeyg.
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Q

any idea or plan to shoot or harm any of these pesople that

vou shot this moranin

A

Q

- )

&

What time did you gst up this morning ?

About 20 of 8.  No, 8:20.

When,Howard, for the first time did you conceive of

?

=

Around 3 o'clock this morning.
When vou were home in bed 7
No.

You hadn't gone to bed yet ?

No.

What wag it that caused you to conceive of this plan

to kill these people ?

A

It was building for 2 years or so but this morning

was when 1 came through the gate that I decided.

g
A

Q

Decided what ?

To do zomething.
do

When vou were going through the gate, you mean when
LS

vou first entered your home 7

Yes, the gate to ocur yard.

A

Q About 2:50 or so thig morning ?

A About 3.

Q You say this has been building up flor 2 years or so ?
A Yes.,

Q What was the first thing that occurred 2 years ago
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that started to bhuild this feeling up within you ?

A T had an idea in the back of my mind that Mr. Cohen
wasg butting into my buslness,.

Q What Mr, Cohen 1is this that you are speaking of ?

A That ig the druggist.

Q Do you know his first name ?

A I think it's Maurice.

Al Where is his place of businesz located ?

A 5200 River Avenue.

Q How far is that from your homs ?

A Next door. |

Q In what manner was Mr. Cohen bufiting iﬁto your
business a couple of years ago ? Can you tell me ,Howard

what he did that brought you to the conclusion that he was

buiting into your buginess ?

A Different things.

- For example 7

A Well, I had buillt up in the back of my mind that he
had been sajing things about me.

9 Did anyone ever come to you end say he was saying

%

things about you 7

A I have heard people say he had.
Q What was he supposed to have said about you ?
A Different things detrimental to my character, and

2
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back at that time 1 had been dealing at his store and 1
stopped dealing there for the reason he had short.-changed
me 5 different times. Twice 1 brought 1t to his attention
and the other 3 times I said noﬁhimg. |

Q Before then had ﬁou been friendly with him ?

A Yes, previoug to that I had always been very friendly.
Q What was he éaying that vou considered detrimental To
your character ? What did he say aboub you that you
objected to ?

A Different things that I just didn't like.

i Like what ?

A One time I was going in there to make a 'phone call,
He =aid to_his-customers, "See that guy ? He is allowing

his mother to support him.”

Q Did vou resent that ?
A Very much.
Q Do vou recall anything else that he said to anyone

that you resented ?

A One time I had gotten tear gas squipment.
Q When was that, Howard ?

A I don't recall when I got it.

Q What did you get it for ?

A More or less self-protection.

) Self -protection from whom 7
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A Oh, for a number of things. One, I was vepry often
out late on the streets in Philadelphia and there are

always holdups and things.

Q You were not afraid of being attacked by any particulay
individual, were you,? Were you, Howard ?  Did you just
generally carry it with you in case anything developed that
yvou might need it to defend yourself ?

A I carried it just for general purposes.

Q Just in case anyone should attack you, 1s that 1t ?

Is that the reason, Howard 7

A That was the general idea as far as Philadelphia goes.
For Camden I carried it for use agsinst anyone who in the

neighborhood that would bother me.

Was anyone in the nelighborhood bothering you, Howard ?

Q

A No, just talk.

Q What kind of talk ?

A Saying that they would,

) That they would bother you ?

A Yes,

Q In what manner did they say thev were goling to bother
you ?  Did they say ?

A Different times they sald different things, One

time they said they were going Go gang up on me.

Q Why ¢
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do you mean ?

A

X

O

> 0 > O

O

s B,

Becauge they dldn’'t like me.
Were you not getting along with your neighbors ?

No.

And when you speak of your neighbors, whom specifically

Neighbors in the immedlate neighborhood.
Who were they ?

Cohen. The barber.

What is his name ?

Hoover,

Where 1z hils place of pusinsss 7

Next to our bullding.

Next to your building ?

Yos.

Who else besides Cohen and Hoover, the barber ?
The shoemaker.

What is his neme ?

I don't know.

Where is his place of buginess ?

Second from my building.

Who else, Howard ?

The taillor.

What i1s his name ?

Zegrino.
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Q Where is his place of businesg ?

A About 1218 - I mean 3218.

Q River Avenue ?

A yes.

Q Anyone else 7

A The man downstalrs in the apartment building.

Q What is his name 7

A I don't know.

8] Do you live in that apartment bullding ?

A No.

8] What do you mean when you say the man downstairs in
the gartment building ? What building are you speaking
of ?

A The building next to the tailor's, on the near zl1de

to ne.

Q Is that an apartment building ?

A Yes.

Q What was he saving about you ?

A He made different cracks about me. One time he
told me, one Lime he was telling me the shoemaker, that
the shoemaker should have me arrested.

Tor what 7

O

A Broke up some of the shoemaker's lumber,.

Did you break up the shoemaker's lumber ?
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A Yes, It was during a heavy storm and the water

e

was floating into our cellar.

Q Where was this lumber located ?

A Next to our bullding.

Q Was the shoemaker meking some repairs to his building ?
A Had just finished building. They had just finished

the bullding he occupled.

Q  Why did you bresk his lumber up ?

A I got sore because the water, the drainage was floating

into our cellar.

Q From the shosmaeker's building ?

A From the lot, from our lot. Previously the watsr
had been draining off into the street, and when he bullt
he dumped all the dirt on the lot and the water drained

into our cellar.

Q Did you have any differences with Mr., Cohen because
of some improvements he was making to hig property, that
caused the water to ssep into your cellar 7

A No, I doa't believe any water from his place seeped

Into our cellar.

Q where was the water coming from that seeped into your
cellar ?
A From the lot next to us, between our building and the

apartment building and in back of the shoemaker and the
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barber's.

Q Did vou complain to the shoemaker about this water that

was coming in ?

A I didn't but everybody else in the neighborbcod did.
Q What did he say ? You say you didn't or you did

complain ?

A I didn's. I didn't say anything to him aboub the
water.
£) Did he correct the situation when 1t was called to

his attention by the neighbors ?

A No. He always had some kind of excuses, that it

wag somebody else’s fault.

Q  What about your differvences with the barber that

Y

caused you to resent him ?
A Similar reascns. When he buillt, he dumped the dirt
from the basement on the lot. That consisted of sand and

clay, and we had used it as an entrance and ex1tT,.

0 To your home ?

e

A Yeg.

D)

the sand and clay on the lot, that barred your entrance and
exit to and from your homs ?
A No.

] You did not ?

Did vou say anything to the barber about his depositing

WILLIAM B. MACDONALD
OFFICIAL COURT REPORTER

CAMDFM ANP 21 OIS STED MmAlRis IS



A

Q

No.

¥as there anyone else, Howard, besideg the druggist,

Mr, Cohen, and the barber and the tailor and the man who

lived in the apsrtment bullding, that you had differences

with, any other nelghbors ?

A The tailor and the guy in the restaurant next to the
tailor's.

Q What 1is his_name ?

A In the restaurant ?

Q 'fes.

A I don't know.

0 What were your differences with him ?

A Purely that he had been talking about ms.

Q What wag he saying about you ?

A Various things. -~ He used to harg out there at the

corner, in front of our place, making remarks as I passed.

Q

A

What kind of remarks ?

tne time he told them that I had been carrying a gun

and wondered why I hadn't been picked up.

T D

=L

o

Have vou ever been arrested ?
Ho.

Have you ever been comvicted of any crime ?

No.

Te there any other neighbor, Howard, that you haven't

told us about, with whom vou have had differsnces 7
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A Yes, a kid named Sorg.

~ Where does he live ?

D

A On North --- 900 block, North 32nd.

o

How old is this boy Sorg that you are speaking of ?
A T don't know. About 20.

Q What was your trouble with him ?

A He rented a vacant store in front of us, during
Christmas time, to sell Christmas trees, and when I came
home from the service I found that he had run a cord
through the floor of the store and attached it to an
glectrical cutlet in the cellar, using our electricity.
Q Did you say anything to him about that ?

A Yes,

What 4id you say ?

&0

A Oh, he offsred to pay for it.
Q Did he pay for it ?

A No, because I tore out the light socket, because when
I wag in service the people out there - I think it was the
same guy that gold the trees but I don't know whether he
wag directly responsible but, anyway, a bill for the light
used in that store at that time came to our house, in my
name ., T have no account with Public'Service. Our

bill comes in myv father's name and this bill for the store

came in my nams.
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Q

Howard, I show you 3 bullets, and ask you wnether you

recognize these bullets ?

A
Q

]

A

Q

Yes, I recognize them.
What are they ?
Tear gas cartridges.

Did you have them in your possession at the time that

you were arrested 7

A
Q
A

&

A

Q

T dig.

How long have you had these tear gas cartridges ?

I wouldn't recall.

Where did vou get them 7

From some import company. I had tec send for them.

You don't recall the name of the company or the

address of the company ¢

A

them -7

o

I think the name is Hagen Import Company.

Hagen *?

Yes,

Where are they located ?

I don't know,

Do vou recall when you first received these from
3

No. T know it was over a year ago.

What kind of weapon do vou use to discharge these tear

gas cartridges ?
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A A fountain pen gun.

o Where 18 the fountain pen gun ?
A An officer tock 1t from me.
Q Did you have that in vour possessiocn at the time of

your arrest ¢
A Yes,

And are these the ULear gas cartridges you were

&2

gspeaking of when you said you carried them with you for

your protection 7

A Yes,

A In Philadelphia and also in Camden ?

A Yes,

Q Now, Howard, I show you a wallet containing 40

cne-dollar bills and varicous cards of identification and

I ask you whether or not you recognize this wallet ?

A Yes, it's mine,

o It is your wallet ?

A Yes,

Q Wes this taken from your possegsion at the time of

your arrest ?

A Yes.

Q Where did you get these Y0 one-dollar billg ?
A 1 kept them iﬁ ny gun case at home,

Q And when did you take them ocut of your gun case ?

WIiLLIAM B. MACDONALD
OFFICIAL COURT REPORTER
CAMDEN AND GLOWCESTER COUNTIES




26

A This morning.
Q@ For what purpose ?
A For the purpoge of having encugh money on my person

in case I needed 1t,

A Do you usually carry around wlth you 40 one-dollar
bills just in case you might need it 7

A I usually carry between 10 and 30.

What made you believe you would need 40 this morning ?

Fe

A That was all I had left, so I put it in my wallet.

Q i

8 get-a-way after vyou had completed this plan of shooting

'

id you plan to use this to defray your expenses of

these peéple ?

A No, not necessarily.

Q Now, Howard, vou say this resentment had been bullding

up within you for the past 2 yesrs against these neighbore
and it covers such as the drugelst, the tallor, the barbsr,

and this men in the apartment building and this boy by the

name of Sorg ?

A “Yeg,

Q  After returning home from the movies, about 3 o'cleock

this morning, you say that you at that time conceived of

this plan to shoot these people, is that risht ?
A % o'eclock this merning, yes, sir.
Q And when did you meke up your mind that you were
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coing to do this ?

A 5 o'cleck thisg worning.

Al You didn't do anything about it at that time, did youj
A No. |

Q When did you plan to do 1t ¢

A 9:20.

) s there any reason why you picked that particular
Gime ?

A Because the stores would be open by then.

Q Did you stay awake from 3 o'clock this morning until
Q:30 ?

A No. I had difficulty getlting to gleep though.

Q Did you finally fall asleep ?

A Yes.

2 And before falling asleep did you decide exactly
what vou were going to do and how you were going to do it?

A I didn't decide how. I just decided what I would doj

What did you decide ?

O

A I decided to do something about 1t.

And what menner and what mesns did you decide to use

i

to do something about 1t 7

A

Ep

Decided to use the Luger.

Q T show you this weapon that was taken from your

possession at the time of your arrest and ask you whether
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that

1s the lLuger thet you are referring to 7

A If the number is 6990, that's ib.

) Do you recognize the Luger from looking atb it %

A Well, most Lugers have a similar outline.

Q Is iﬁ your Tuger ?

A Let’s see the number. (APter looking at Luger:)
That's my Luger.

il And how long have you bad this Luger 7

A T cannot recall when I bought it. Tt was in 1946
or 19¥T,

Q Was that after vou came out of the service ?

A Yes.

Q Several years after you came out of the zervice ?

A - Yes, =gir.

Q Where did vou purchase this Luger ?

A M % H Sport Shop, Philadelphia,

Q How much did you pay for 1t ?

A $37.50

Q How many cartridges can 1t discharge ?

A A c¢lip is supposed to normally hold 7 but it will
hold 9 with an extra in the clip and one in the chamber.
Q Ts this the Iuger that you used to shoot these people?
A Yes, =zir.

Q I show you several clips and 2 cartridges and 5 gpent
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shells and ask you whether or not thoze clips and those
cartridges and those spent shells are yours ?

A The 2 clips are similar to the ones I had. The
If they were

cartridges and cariridpge cases are gone.

picked up at the scens of the crime ---

Q

i

I want to correct something that I asked you before.

This weapcon was not taken from you at the time of your

arrvest, was it ?

A No.

al Where did you place thisg weapon after you diséharged
the bullets from it and shot these peopls 7

A I am not sure. I think it was on my desk.

Q In your home ?

A Yes.

a) Whefe ig your desk locatved ?

A The rear rccom, second floor,

A What is that,a bedroom ?

A Yes,

Q Your bedroom ?

A Yeg.

Q Where did you buy the cartridges ?

A I don't know, because I have bought cartridges at
several different places for the Luger,

Q The officersz have informed me that there were quite
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a few tear gas cartridges, a bayonet and a large knife

that were taken from the front bedroom in your house.

they your property ?

">

Yes, sir.

2 This large knife, what kind of knife is it ?.

A A Machete,

Where did you get that 7

o

A I sent away for that from the Bean Company.
Q When did you send away for that, do you remember ?

A T don't recall. I think last year.

Are

Q Was there any reason that you had for sending away

for this Machete ?

A Yes.
Q) What was vour reason ?
A In case I ever carried out what was in back of my

I might bave use for 1it.

Q And when you say to carry out what you haed in the
back of your mind, do you mean that you wanted to kill
people that you were speaking of before ?

A Yes, if not kill them with it.

Q What do you mean if not ¥kill them with 1t?

A T bought it for the purposs of decapitating Cohen
his wife.

Q Did you haverany differences with Mrs. Cohen ?

mind ;

thesqg

and
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A Yes.
) What were your differences with her ?
A She was always talking about me and very belligerent

towards me and seemed to take pleasure in bawling we out In
front of peopls in public.

Q What was she saying about you that you resented ?

A One time she told a woman she could see something wasg
wrong with me by Jjust looking at my eyes.

Q I show you a knife with a switch blade and ask you

whether or not that is your knife that was taken From you

by the police officers at the time of your arrest ?

A Yes, sir.

&} I also show you & tear gas cartridge and ask vou if
that 1s similar to the tear gas cartridges that you héd ?

A Itls similar.

Q I show you what purpbrts to be a tear gasg fountalin pen

and agk you whether that is the fountain pen that you were
speaking of before that discharges these tear gas cartridges
that were taken from you at the time of your arvest by the
police foiéers ?

A That is exactly like one I had.

Q Can you recognlze 1U ?

A Mot positively.

Q . Bubt it is like the one you had ?
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A Exactly.

Q I show vou a large steel knife which is known as &
Machete, which was taken from your Ffront bedroom, and ask
you whether or not you recognize that knife ?

A That'!s exactly like the one T had.

=

@ And it is the one that you intended ©o decapitate Mr. g

Mrs. Cohen with ?

A Yes.
T also show you several bayonets and knives that were

N
]
o+

v

taken from vour front bedroom, and also a tear gas gun and

several clips of rifle shells, shot gun shells, a toy plstol

and several cartong of shells, and ask you whether or not
vou recognize all these instruments ? |

A That's all exactly like the stuff that I possegsed.
Q I also show you some shoulder holsters and other

articles and ask you whether you recognize these ? Whose

property are these ?
A It's all my property.

Q yow, Howard, how long have you been accumulating all

these weapong and cartridges ?

A Since the war.

Q Since the war ?

A Yeg.

Q And was there any particular reason Why you were
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gaving all this stuff ?

A Just a hobby.

Q Didn't you also save all these weapons so that you
could carry out thig plan that you bad for the destruction

of these people whom you resented, such as the Cohens ?

A Not necessarily. It waszouverninrs and a gun collection.

Q Didn't you tell me before that you intended to use
that Machete for the purpose of decapltating Mr. and Mrs.
Cohen ?

A T intended using the Machete and Luger only.

@ You just intended to use the Machete and Luger for

the purpose of destroying these people ?

A Yeg, sir.

Q The others you were just makingra collection of as a
hobby ?

A Yes.

3 I show you & wooden case with an Instrument therein

contained which was taken from your home and ask what that

is.

A It's a . Germen gun, quadrant.

2 Is that used in the field artillery ?
A Yeg,

Q And where did you getb tbié ?

A

ItTa & gscouvenir.
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G  Howard, let us get back to your complalnt aboul Mrs.

Cohen bawlingyou cut in the presence of other peopie.

Do you remewber saying that to me ?
A Yes.
3 What was she saying about you in the presence of

other people and in what manner wag ehe bawling you out 7

A She bawled me out verbally in the presence of neighbors.
Q What did she s=ay ?

A Lately it was over & matiter of usging her yard.

Q Were you using their yard ?

A Yes.

Q Tor what purposes ?

A Using it as an exit and entrance.

Q To your place ?

A Yes,

al Now, Howard, vou told me before that this resentment

was building up within you for several years against the

Cohens, against the barber, the tailor, the shocmaker,
the poy called Sorg, this men who lives in Ghe dOWnstéirs_

apartment next door to the tailor and, [ asgsume, seversal

other neighbors, is that right ?
A Yes.
Q vou decided definitely when you returned from the

movies last night or rather early this morning, September
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6, 1945, about 3 A, M., that you were golng Lo destroy them)

is That correct ?

.l{.k

A

gun in preparation for 9:50.

~
Al
ha),

vour
A Yes, sir.

Q And this knife ?
A Yeg, sir.

Yeg, air.
You then decided to wailt until 9:320 in the morning,
the stores weuld be open, is that right 7

Yea,

Now, what time did you get out of Wed this morning ?

8:20.

DiG you dress in the clothes that you are wearing now?
Yes.

Did you have your breakfast ?

Yos.

Who prepared your breakfast ?

My mothsr,

What did vou have for breakfast ?

Post Poastles, milk, sugar, and fried eggs.

You dressed and had your breakfast. What did you do?

I went and got the Luger and the money and the btear gas

You had the Luger, you had vour 40 one-dollar bills,

tear gos cartridges and the tear gas gun ?
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Q

Four

A

A

Q

When did you leave the house with these weapons Iin
pogsession ?

Possibly 9:50.

And whers was the first place that you went ?

Went to the shoemakers.

Was the store open 7

Yes.

Who was in the store when vou first entered the shoe-

maker's store 7

A

The shoemaker.

Anyone else there at the time ?

I think there wés a little boy sitting.
Sitting in the store ?

Yes.

Did vou have the Luger in your hand when you went into

the store ?

A

T pulled the Iuger after I went in.

Did you bave any conversation with the shoemaker ?
No.

None at all ?

No.

vou went into the store, 1z that right ?

Yoo,

What did you do 7

wiLLiaM B. MACDCONALD
OFFICIAL COURT REPORTER
CAMRAFEN AND 21 AFCESTFR COfINTIES




A

Looked to see who was in there. T went over to the

shoemaker, pulled the gun and I shot him.

Q Did you point the gun at him 7

A Yes,.

Q How many shots did you Ffire ?

A T don't recall. I remewber filring once. I might
have Tired 2 or 2. T remember I fired once and he fell

and I rememwber firing one into his head.

0

Did you fire one into his head az he was lying on ths

3
Tloor ?

A Yes.

Q What part of the store was the shoemaker in when you

fired these shots from that Luger ?

A Right-hand rear as you go in,

Q) Iz there a counter of any kind in the store ?

A Yes.

A] Was he behind the counter or in front of the counter ?
A Behind it.

Q Doés the counter extend all the way to the rear of the
store 7

A I think there's an opening at the rear.

A] When he fell te the floor, was he behind the counter

or in front of the counter ¥

A

I don't recall. He was at the opening there.
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@ Did you have to step through the opening bebind the

countér'and then fire the shot into his head ?

A T didn't go all the way through the cpening.

Q Did he fall right in the opening ?

A I don't knom-whethér it was in the opening or just

behind but it wasg there at the opening.

8] And when you fired your first shot from the luger,
what part of his body were you alming at ?

A I don't recall. I think it was high on his chest.

And you said nothing to bim 7

A Fo.

Q Did he say anything to you ?

A No.

Q Whnat happened to this boy that was in the store ?

Did he remain in there while you wers Tiring your shots

from the Luger 7

" A He was in there when I fired but I think he went out.
Q. So that when you 1eft the store there was nobody
there other than the shoemaker lying on the floor, is thab
right ?

A Yes,

Q After you 1left the shosmaker store, where did you nexi
go 7

A I went To the barbeﬁshop.
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How far is that from the shosmaker's ?
A Next door.
) Was the store open ?

A Yeg.

Q After vou shot the shoemsker, did you pub your Tuger

back Into your pocket or d¢id you stlll carry it in your

hand a& wou went inbto the barber shop ?

A T think I still bad 1t in my hand.

8] Who wase in the barber shop when you went in there ?
A The barber and some patrons.

o Was the barber engaged in shaving anyons or cutbting

anyone's hair ?

A T think there was a little boy in the chair.

Q Did jou have any conversation with the barber ?

A No.

Q Did he have any with you ?

A No.

Q What did vou do when you came into the barber shop ?
A Iooked to gee who was there and then I went over to

the barvber and fired at him.

Q How far were vou from him when you filred atb him ?
A A yard and a halfl,

Q Where did vou aim ?

A At his body, possibly at bis chest.
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Q Was he facing you ov standing sidewlse to you ?

A T can't »ecall. T think bhe was at an angle.

] How many shots did you dischargs from vour Luger at
the barber ?

A I don't know.

2 Did you fire your Luger at anyone slse other than the
harher in the barber shop 7

A No.

Al Did you see him fall to the floor 7

A ves,

Q And you gay you do nob recall how wmany ghots you

discharged alb the barber ?

A No.
a) What 4id vou do after you discharged your cartridges

at ths barber ?

i

A When he fell, I went over to bim and shot him in the

head.

Then what did you do 7

O

A Then T left.

Q What did you do with your Luger ?

94111 had 1t in my hand.

T

o Did you place it in your pocket or continue to carry

it in your hand ?

A Continued Lo carry ib.

-
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Q

oy
et

I {0

'
z

O

Q

Did anyone try to stop you or attack you ?

No.

where did vou go after vou left the barber shop 2

Went to Cohen's, the dreuggist, on the corner.

And that is ab 3200 River Avenue ?
Yoy,
Was the store opsn ?

Yes,

o
~2

¥
b
o

Wwho was in the store as you came
No one was in the siors,
Wasg Mr. Cohen in there 7

Not in the stors.

When you left the barber shop to go to the

"t

phensg,

that is, Cohen's dmigstore, was anyone standing ot In

front of the store 7

A

&

JO

There was a man going into the store.
Yes,

Tt was our insurancs msn.

Your insurance man ?

What is hig name, do you know 7

T know his name bub I can’t think of it.

Hutton ?

Hubton.

wikLLiamM B. MACDONALD
OFFICIAL COURT REFORTER
CAMDEN AND GLOUCESTER COUNTIES




e

) What company doesg he write insurance for ?

A Prudential.

A Do vou know his first name ?

A No.

] How o0ld & man is he ?

A T don't know how old he is. 40. I don't know.
al Had vou had any disagreement with him ?

A No.

A) Any differences or gquarrels wlth him at all ?

A No.

) You say he was stapding in front of the drugstore
as you started to go into the store ©

A He was coming into the store.

Q Did you have any discussion with him ?

A Just a few words.

s} What did vou say to bim 7

A He saw we approach. Fe saw the gun in my hand and

he turned around and refrained from going into the store.

He didn't seem to know what to do, so I =aid, Mixeuse me.

T am sorry.” Hde didn't move, so I fired.

Q You fired at bim 7

A Yeaa.

qQ  How far was he from you when you Fired at him ?
A Point-blank,
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0  What part of his body did you aim at ?

A Left-hand side of hisg chest.

Q Eow meny shots ¢id yvou fire at him ?

A I only recall firing one.

Q Did vou sse him {all Lo the ground 7

A Yes.

Q Was it then that yvou wsnbt into the store ?

A Yes,

4] And vou say no one was In the drugstore ?

A No.

Q Wnere did you go when you saw no oné in the store 7

Where did vou go 7

A I went through the drugstore, towards The rear.
Q Does Cohen maintain living quarters in the vear of

2

the store ?

A They have the whole building, rear and upstalrs.

Q vou went into the room adjoining the'drugstore ?

A Yes. |

] Wag anyone there ?

A No,

o) Where A1 vou go after you went through that room ?
A To the kitchen.

A) Was anyong thers ?

A No.
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Where did vou go when you Saw no oneé in the kitchen ?

Q
A Upstairs.

Q Where are the stairs located 7

A In the room between the kitchen and the stoye,

0 When you went upstairs, what room did you go into ?

What was the filrst room that vou went into ?

A T heard a nolise in the rear, so I went baclk there.

Who did yon see in the rear room ?

L]

A No one abt first. They had the door locked. When

I entered I saw Mr. Coben and his boy come out the window

to the porch roof. They moved so fast I didn't take a

shot at them. T had seen Mrs. Cohen go into the closet
apd shut the door.

In which room was this closet contalned ?

Q
A In the rear upstalrs room.
Q Is that & bedroom 7

A I don't recall.
Q What did vou do when vou saw Mrg, Cohen in the closet

of the rear room ?

A I fired 3 shots into the closst.
Q With the door closed ?
A Yeq,

Q Then what did you do ?

A I heard her still hollering so I openéd the door and
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she was on the floor, so ¥ fired into her face and head.

o At what point did you reload your Luger ?

A When T came downstairs from that building.

Q Was that after you shot Mrs. Cohen é

A Yes, it was after I had shot her.

2 And after you shot Mrs. Cohen, where did you go ?
A After T shot Mps. Cohen, I heard the mother-in-law

tphoning for the police, in ons of the upstairs rooms.

2 When wvou heard that, what did you do ?

A T shot her.

Q What room was ghe in ?

A An upsgtalrs room.

Q And when you went into the room, was she still holding

the 'phone in her hand ?

A Yes.

And how far were you away from her ?

A Approximately a yard.
Q How meny shots did you flve at her ?

A T don't recall. At leaszt 2.

G At least 2 ?

A Yes.

Q Did you se¢ her fall to the floor 7
A No.

) Did she fall on the bed ?

WILLIAM B. MACDONALD
OFFICIAL COURT REPORTER
CAMDEN AND GL.OUCESTER COUNTIES




A
away .
2
A

law.

S B B B

She Pell but I didn't mes her fall becsuse I turned

You say she was 2 mother-in-law to whom 7

I am not sure. T think it's Mre, Cohen's mother-in-

8o that would be Mr,.Cohen's mother ?
Yes.

After you shot her, where did you go ?
Downstairs.

And whom did you see downstalrs ?

No one in the building.

Did you ses Mr. Cohen at all ?

Just once when he was going oul the rear bedroom

window upstairs.

Did you sheot at Mr. Cohen at all ?
I don't recall shooting at him.

Did you abt any time go to the bhack garage, in the

garage or in the driveway ?

A

I wasn't in there, no. T wasn't in the yard or

in the driveway that I recall.

Do vyou recall shooting Maurice Cohen ?

T didn't shoot him.
You didn't shoot him at all ?

No.
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Q

So that the only people that you shot when vou left

the barber shop weres this Insurance man just asg you were

going in the store, Mrs. Cohen, through the clozet and Mra,

Cohen's mother-in-law, is that right ?
2 i

40

Yeg, The other 2 had left the building.

You came downstalrs, didn't you ?

Where did you go after vou reached the first floor

of the building ?

A

I put & new c¢lip in and went through the front

entrance on 22nd Street.

=D > O

> A

O

Where did you go when you left the drugstore ?

Jp River Avenue.

To whers ?

I was headed for tThe talilor shop.

Was your gun in your hand or in your pocket
In my hand.

Did you go to the taillor shop ?

Yes, I went there.

Who wasg in the store when you reached the tailor shop

'

Nobedy.
Wase the tallor there °
No, I didn’t =ee him.

Wasn't anyone in the store at all ?

T
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A No one in the store.

) When you saw no oné 1in the store, where did vou go ?

A I pushed the store door open and went back into the
‘building,

Q Did you see the tailor in the back of the building ?
A No.

Al Did you see him at all ?

A T didn't ses him at al1l.

Q 3id you shoot anyone on your way from the store, from

the grugstore to the tallor shop ?

A Yeg,

Q Who ?

A A man in a car.

Q  Where was the car parked ?

A In front of the drugstore or a little above.
Q ﬁid vou know this man ?

A No.

Q Bid he say anything to you ?

A No.

o Did you say anything to bim ?

A No.

&} Why did you shoot him ?

A I don't know.

Q Wag it becausge he saw you walking out with the gun and
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heard shots ?

A T don't know exactly. I don't know whether he was

parked or what. All T can remember on that desal iz when

T looked at him his car was moving slowly and he was looking

at we.

Q And were you afraid he had ssen you shoot anyons ?

A I knew he saw me. 1 sssume ﬁe saw mé come out of the
store, Ee saw me with the gun-in iy hand .

Il

Is that why you shot him ?

&3

A I suppose 0.

Q How close were wou to him when you fifed the shot ?
A Very close. I fired through the window,

Q Was amﬁon@ in the car with him ?

A I don't think so.

Q Did you shoot several women walting for the. traffic
light to change 7

A Hot at that time,but I did.

s When did you shoot these women ?

A After I had come out of the tailor shop.

G Tou went into the tailor shop and saw no one there 7

A Yes,
Q And you came on oul, is that right ?
A Na.

Q What is right ?
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A

I went to the tallor shop and I =aw no ons in the

gtore., The door was closed and I opened the door and

went back into the rear of the place.

Q

A

And yoﬁ gaw no one there, did you ?

i sawia girl in the furthest room back.
How old was she ?

I don't know. 30..

Do vou know who she was ?

She works in the store.

Did you shoot ner ?

Yes.,

Did you have any conversation with_hep'?

No.

Did vou see a littls boy in the building in which the

tailor store is contained 7

Q

I don't think =o0.
Did wyou shoot a little boy ?
Not that I know of.

After vou shot this girl, in the rear of the tailor

shop, was anyone e€lse in that building other than that

girl that you shot 7

A
Q

A

Not in that building.
Did vou go upstairs in the tallor shop ?

No.
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( After vou shot the girl, in the rear, whers dld you 0%
er [} B w

A T came out of the bullding, went towards 32nd and River.
Q Did you see anyone &g you came out of the tailor shop

and want towards the cornsr ?

A T think I weab over towards the American Store.
Q Why did ﬁou go there 7

A I wanted to enter it.

Q vou wanted to enter the American Stere ?

A Yes.

o oy what purpese 7
A To shoot anyone in the store, I guess.

Q Anvone at all ?

A Yes.

3 Why did vou want to do that ?

A 1 don't know.

2 Did vou shoot anyone in the Amerlcan Store 7

A The door was locked.

as
Q Did vou fire any shots at all you approsched the

Fal

American Store 7

A No.

0  Wnere did you see these two wowen that you mentioned
g moment ago ?

A In a car ?

Q Yes.

WILLIAM B. MACDONALD
OFFIGIAL COURT REFPORTER
CAMDEN AND GLOWUCRESTER COUNTIES




A Wwhen I couldn't get in the American Stors I turned
around and there was a car parked for a redlight and in

it was 2 women and a boy.

Q What did youw do ?

A T opensd fire on them.

A} How far were you from the car when you opened firs ?
A At the car, alongside of 1t.

0 And at whom did you fire ?

A I fired at the driver first.

g How many shots did vou fire at the driver ?

A T think I fired one at the driver but I missed and

T saw blocd running down the head of the boy and I fired
again at the driver and one at the woman nearest him.

Were the women both sitiing in the front of the car ?

0

A Yez, 5 were sitting together,

) All ? were geated on the front seat ¥

A Yes,

Q How many shots would you say that you fired at the

2 women gnd the Doy ?

A I don't know.

Q After vou discharged those bullets from your Luger,

where did you go then ?

A T went in the alleyway between ths shoemaker and the

apartment house.
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)

A

Por what purpose 7
To go to the rear.
Rear of what ?

My house.

What did you do when you reached that glleyway ?
I went into my vard and out the back gate.
Did you fire ai anyoné on your way ?

Not at that time.

Did you go through your houss, did you say 7
No, through our baclkyard.

Where did vou go ?

To the housge at our rear.

Whonlives there ?

A family bv the name of Harrie.

Did vou go into the house ?

Ves,

Who was in the houss 7

A woman and a boy.

Mrs. Harrie 7

I suppose 80.

-3

Do you know the boy's name
T think it was Harman,
How old is he ?

T don't know. 16 or 17.
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Q What ¢id vou do when you entered the house and saw
Mrs. Harrvie and Harman ?
A T went in and théy were back in the kitchen, so I

fired at the nearest one o 0nim, which was Mrs. Harrie.

) How many shetg did you fire at her ?

A I don't recall.

2 Did vou shoot at Harman 7

A I attempted to but the gun was emply.

Q@ How meny clips did you have 7

A 2 when I started outb.

) Did you go hack and zet any more ?

A No, T tpok all the Remington ammnition that I had.

How much would vou say that was ?

A T think each clip had 8 and there was an extra for
the chamber and 15 rounds in my pocket.

Q That would be 25 altogether, 8 in each clip and one
in the gun, 25 altogsther, is that right ?

A No.

Q There were 8 in the clip and one im the gun and an

extra clip with 8, thét would be 17, and 156 rounds in vour

pocket 7
A Yer, sip.
Q That would make & total of 33 ?

A Yeg, sir.
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You gay vou shot Mrs. Havrie. Did you shoot Harman ¥

b

A T attempted to.

Q But you ran out of ammunition, is that right ?

A Yes.

A And then what did you do ?

A I run oui the front entrance.

Q And where did you g0 7

A Before I‘went in the houze I saw & man across the

street, opposite Harman's,

A Who wags this man, do vou know 7

A No.

] A strangsr, was he ?

A Yes.

2 What did you do when you saw this man ?

A Fired a round at him.

3 Wheﬁ vou were there and when you tried to shoot

Harman bubt yvou had no shells in your Luger, when did wvou
load it again ?
A T fired at the man before I went into Harrie's house.

Q Before you went into Harrie's house 7

A Yes. I remember now when I went through the yard

T saw this man and I fired at him and be and somebody
else ran behind the garage back there somewhere .

Q Did you hit the man that you fired at ?

e
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A Be didn't fall.

Q How many shots did you fire at him ?
A I think T only fired one. My hand was shalky and

the range wag oo great.

Q How far wasg he from vou ?
A bBetween 50 and 50 feet.
Q And 1% was alter vou ghot at him that you went into

the Harrie house ?

CA Yes, sir,
al After you shob Mrs. Harrie and tried to shoot Harman

and couldn™: Dbecause of the lack of asmmunition, you came

out the front of the house ?

A Yea,

a1 wWhere aid you go to then ?

A Into my houss,

Q How long did vou stay in your house ?

A Until the gas was thrown into the window,

9 The tear gag are you talking of 7 When the tear

zags was thrown in the window, I8 that when vou came out

off the houses 7

A Yes,

Q And ig that when vop dere arrested by the officera ?
A Yes. i

Q And where did the officers meet you ?
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A At the rear door.’

Q Do you know how many peopls you shot 7

A Mo.

L vou recall the first one that you shot was the

shoemaker, is
A Ve,
2 And then

=

is that right

A V&g,
Q And then

1nsurance man

A Yes.
Q Then wou
A Yes.
Q. Then you
A Yes.
Q Then you

that right ?

you went inbo the barber shop and =hot him,

?

cn your way to the drugstore you shot this

2

shot Mrs. Cohen in the clozet upstairs ?

shot Mrs. Cohentsz mother-in-law ?

cams out of the drugstore and went Into

the tailor shop ?

A No, I fired at somebody between then.

4O

vou shot this man who was slowly woving Ia b

b5
[
£

A i

o After you

In other words, on vour way out of the drugstore

a car 7

I

shot the man moving slowly in that car you

ssy that vou Fired a shot at another man ?
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A T think I shot, fired a round at 2 men across the

atreet.,

Q  Who was coming out of the saléon acrosy the street ?
A I don't know. It seemz to me they wers goling into
it.

Q ‘Did any of them fall to the ground as a result of your
shotg 7

A Yo.

Q You don't know whether you hit them or not ?

A No.

A) Was it then you wenit into the tallor shop ?

A I fired another shot between there,

2 Who dld you fire st there ?

A Somebody was looking out the apartment window and

I fired a shot.

Wnat apartment building is this you are talking about?

Is that the a;a?tment on River AVenue 7

A - Yes.

] You say you saw somsong looking out the window ?
A Yesa,

Q Was it on thé ground floor or on ong of the upper
flcora ?

A Ground.

Q Do vou know who 1t was ?
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A No, just saw. someone back Iin the shadows cof the
window, so I just fired into them.

How many shots did you fire into that window ?

{Q

A T don't recall. The officer =aid 2, =o it must be 2.
Q Was it then that vou went into the tailor shop ?

A Yeg, sir.

2 That 1s when you shot thig woman ?

A Yea, gir

a] And when you came out of the tailor shop, on your wWay

over Lo the American Store, was that when you saw the
asutomoblle parked, waiting for the treffle light, witb 2
women and & boy in 1t ?

A T went to the Amsrican Store and the door was locked

and T couldn't get in and then sew the car parked there,

Q And you fired at these 2 women and the boy ?

A Yeg,

Q And from there you went into Mra. Harfie’s house ?
A No, th@n T went around back of my place, around >2nd

Street, and saw the man across from Harrie's and [ fired at
him and T went into Harris's house.

aQ And then the man that you fired at, yvou then saw nim
énﬁ somebody else go back of the garage ?

A Yea.

Q Then vou went into Mrs. Harrie's house ?
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A Yes.
Q And th&t is when you shot Mrs. Harrie and tried to

shoot Harman but you ran out of ammunition ?

A Yes, air.

@ And from Mrs. Harrie's vou went where ?

A Into my house.

Q Did you shoot anybody on your way from Mrs., Harrie's

"house to your housse ?

A Ko.
Q o vou recall shooting Mr. Cohen ?
A I didn't shoot Mp., Cohen.

3 You ars aure of that ?

A I don't recall. If I did firve at him, I don't
recall.
Q Was there anybody with you during the course of these
events 7
A Nobody.,
Q Did you consult anyone ¢
A No.
Q About your plans ?
A No.
Q So that all that vou did was purely your own idea ?
A Yes.
Q And your plan was carried out by you alone 7
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A Yes.
Q Did vour brother know anything of your plans 7
A No.

Q  Was your brother home ?

A No.

2 At all this morning when you were there 7

A No, he hasn't lived home.

Q bid you ever tell your mother what you planned to do ?
A HNo,

Q Did wou fire anﬁ shotg at Mr., Cohen or his boy as you

saw them going out the back porch ?

A T don't recall, It =eems to me that since you are

keeping after me on that point I must have killed them.

0 The énly reazon I am keeping after you on that point
" ig the fact that Mr. Cohen's body was found dead,

A Then in ﬁhat cage I shot him. I know when I went
in the rear rocm Mp., Cobhen and his boy were fleeling out
of the window on to the rear cof the porch and the kid tufn@d
to the roof at the side. Mr, Cohen jumped off the roof.
I thought he jumped to escape. You say he is dead. T

mast have Pired at him, at nisg back.

Q Put you don't recall Cfiring at him ?
A I don't remember firing at him,

Now, Howard, can you vecall shooting anybody else

&
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other than the psople that you have already mentionsd ?

Can vou 7

A No, I cannot.

2 Have you told ms everything that you know about that

=

oceurred ?

s

t

A - The only important point in my mind that I have
told you waa when I came nome at 3 o'clock this morning
Mr. Cohen had ordered me to stay out of his yard and we
ned been using 1t as an entrance and exit to our place,

g0 my mother had a Trisnd construct a gate in the rear

of our property, at the fence, and T had started using
that, go I thought that would end the trouble about u=zing
the yard of Cohen's, but at 3 A. M. this morning, when I
came home that newly constructed gate and our fence héd
been torn off and wasn't there, had been taken somewhere,
and our fence had been broken in 2 places, apparentily done
_purposely. 1t was then I decided to do what I did.

Q Let me understand vou, Howard. The drugstore that

et

Cohsn operates iz on the corner of 52nd and River Avenus ?

A Yeg.
Q And you live right next door ?
A Yes.

Is there any ground or alley or lot between the drug-

e

store and your house ?
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A No.

@  Well, that gate that you are speaking of, ig it in
the rear of the house ?

A The new galte was in the rear. It opens out on
the Harrie property, the property that Harrie built.

Harry who ?

D

A That's the last neme, the woman and boy.

Q Is 1t Harrie or Harris ?

A I think it's Harris.

Al 50 when you referred to Mrs. Harris, vou meant Mrs.
Harrie ?

A Yes.

Q And her son Harmsn Harrie 7

A Yo,

Q What dispute could you possibly have had with Mr,
and Mrs. Cohen about the rear of your property which opsned

up to the Harrie property ?

A None on that dispute. We had been using their yard.
Q Wnose yard ?

A The Cohen yard and he ordered me to stay out.

Q But you came through Cohen's back vard and went to

the rear of wour property ?
A Yes, uging that as an exit.

Q And did you go across thelr yard on 52nd Street
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A ihen I was using their gate, do you mean 7

2 Yes,
A Yeg, sir,
Q You say the Cohens bad objected to your usglng their

lot as an entrance to the rear of your property ?

A Their yard, yed.
Q Did you have a gate constructed ?
A My mother bad a gate constructed in the rear of our

oroperty leading to the Harrie property.

Q And when you came home at 3 ofclock this morning you

U

noticed that gate broken down ?

A Yea, sir.

2 Did vou know who broke the gate down 7

A o,

Q Did you come to the conclusion that it was Cohen that

broke the gate down 7

A No.
Q Didn't vou tell me that when you saw this gate broken

down it was then voumade up your mind to get the Cobens

for this ?

CA That's when I decided to do what I did, not necessarily

the Cohens.

Q Hew could you obtain revenge against the party who

broke vour gate down if you say you don't know who 1t was

WILLIAM B, MACDONALD
OFFICIAL COURT REPCRTER
CAMAEM ANA R ANCESTEDR FATLINTIES




{2
UH

that broke the gate . down ?

A I couldn't very well. All I remembsr 1s the shoemeke
and the barber recently said they were going to give me a

chance to uge my gun, so I thought 1t might be them.

Q You just thought it might be them ?
A Yes.
A} And it was then yvou conceived the plan to do away

with them or the Cohens or anybody else against whom you

had bullt up a resentment within yourself in the pasgt 2

vears 7

A Yes, sir.

Q Is there anybthing else that you want to say to me 7
A I cannot think of ncthing else.

Q Vou realized, didn't you, at the time that you shot

these people that you wers committing murder ?

A Yes, gir.
Q You knew what you wers dolng ?
A Yeg, sir.
Q Is evervthing that vou have told me the truth ?
A To the best of my knowledge 1t is. |
& And what vou have Gtold me has been voluntary 7
A Yes.
Q Whatever vou have told me has been of your own free
wili ?

i
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A Yeg, 8ir,

Q You perfectly and clearly understood my questions 7
A Yoz, sir.

Q No one has forced you, bave they, To enswer these
quesgtions that I have asked you ?

A Not hers,

Q Anywhere else have they forced ybu to answer my
guestions ?

A No, Jjust in the patrol wagon the cops would like to

zive 1t to me bhui superiors had‘sense gnough to prevent it.
Q@ No one 1lgid & hand on you other than to handeuff you 7
A No.

Q You wers not assaulted by any members of the police
dgpartmeﬁt ?

A No.

Q And you have not been compelled or Torced to answer
any of my questions, have vou ?

A No.

Apnd what you have told me is the truth ?

A Yes,

L3

Q Hag anyone threatened you cr treated you unjustly in
any manner whatsosver 7
A Concerning who ?

Q Your making of the statement.

]
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Q

No.

No threats have besn made to you in making this

gtatement 7

A

No.

No one has promised you anything ?
No.
In making the statement ?

No.

And what you have told me has been the truth ?

Thatts right.
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